

强力胶涂布复合生产线

产品名称	强力胶涂布复合生产线
公司名称	江苏圣顿机械有限公司
价格	85000.00/台
规格参数	品牌:圣顿 型号:H1800 产地:江苏
公司地址	盐城市盐都区大纵湖镇全民双创园经一路42号 (M)
联系电话	0515-88893101 18705101605

产品详情

强力胶涂布复合生产线

用途：

主要应用于海绵、XPE、PVC、EVA、SBR、布类、皮革、高发泡等材料上强力胶贴合，尤其特长于PVC、EVA、SBR、地毯用方片材料的贴合。广泛适用于制鞋、地毯、潜水服装、玩具、手袋、箱包、座垫、鼠标垫等行业。

特点：

- 1、片状、卷状材料均可靠输送带送料上胶，并以耐高温羊毛输送带压著（也可以根据材料选择PVC输送带）使之贴合成品更牢固平整，无压痕。
- 2、上胶压轮可采用手动调或气动调节，以适应不同操作人员的习惯。
- 3、胶水调节使用精密微调座，确保上胶精密度。

usage:

It is mainly used for super-adhesive bonding on sponge, XPE, PVC, EVA, SBR, cloth, leather, high foaming, etc., especially for the bonding of PVC, EVA, SBR, and carpet materials. Widely used in shoes, carpets, diving clothing, toys, handbags, bags, cushions, mouse pads and other industries.

Features:

1. The sheet-like and roll-shaped materials are all reliably conveyed by the conveyor belt, and pressed with a high-

temperature resistant wool conveyor belt (also can be selected according to the material of the PVC conveyor belt) to make the composite product more firm and flat without indentation.

2, the rubber pressure roller can be manually adjusted or pneumatically adjusted to suit the habits of different operators.

3, glue adjustment using precision fine adjustment seat to ensure the precision of the glue.